
SUKUK Code

نوع الصك:
رقم الحساب:

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXرمز الصك:

Mudarabah

اسم حامل الصك

المستثمر

PRIVATE ISSUEنوع الإصدار: خاص

Instrument holder name

Investor

ورو الي عملة مار ب ث هادة است ش
ة عة لاسلامي ري حكام الش

أ
ق مع  واف صك مت

Value:

Code: 

ICIFA LLC UAE ICIFA UK LTD 12920106 info@icifa.capital

Type: 

Degree of safety:
Value Date:

Number of units:

CIF No: XXXXXX

Release Date: 

قيمة الصك:

تاريخ الاصدار:

درجة الأمان:
تاريخ الاستحقاق:

عدد الوحدات:
1,000€

10
01/01/2021

آمن
01/01/2022

مضاربة
XXXXXX

1,000€

01/01/2021
01/01/2022
Safe

10

ICIFA Capital
عن ايسيفا كابيتال

ـــــوذجالرئيس التنفيذي 
ـــــ

مـــ
ـــــ

نــ



Please carefully review the following terms and conditions regarding
your purchaseof the Sukuk.
The creation of contracts is subject to the International Islamic Center
for Reconciliation and Arbitration IICRA
This Sukuk Certificate was delivered to you on the basis that the Sukuk
Certificate in your possession may be legally handed over according to
the laws in force in the United Arab Emirates.
Upon purchasing this certificate, you are deemed to have
acknowledged and declared to Icifa Capital that you understand and
agree to the provisions contained in this notification.
Savings bonds are subject to a deferred payment subscription fee at
the absolute discretion of the company.
The terms and conditions of issuance, controls and trading
characteristics of these sukuk are based on Shariah Standard No. 17
issued by the Accounting and Auditing Organization for Islamic
Financial Institutions (AAOIFI).
It is expressly prohibited to tamper with, amend or re-issue this
certificate.
Any attempt to tamper with this certificate, or amend it, or use it as a
method of payment, sale, transfer, or gift, will result in taking legal
action against the sukuk holder, and Isefa will be entitled, as it sees fit,
to cancel this issued certificate.
In accordance with this notification, ACEVA reserves its full right to
cancel the certificate at its discretion, if it suspects fraud in the
purchase process, whether in cash or by credit card.
ICEVA Capital considers the payment receipt submitted to the sukuk
holder at the time of purchasing the certificate as the only legal and
legitimate proof. In no case can this certificate be considered evidence
of payment.
The process of purchasing the Sukuk and carrying this certificate
indicates your understanding, acceptance and compliance with these
terms and conditions, as well as the refund policy. Any of the types of
transactions between us, any of the purchase orders, invoices, the
policy of ICFA Capital, or any similar documents shall not be construed
as an amendment to any of the provisions received.

Terms and conditions

تم تسليم شهادة الصكوك هذه إليك على أساس جواز تسليم شهادة الصكوك
التي بحوزتك بشكل قانوني طبقاً للقوانين المعمول بها في دولتي الإمارات

حدة. حدة والمملكة المتّ ة المتّ العربيّ
IICRA تخضع العقود للمركز الإسلامي الدولي للصلح والتحكيم

تستند أحكام وشروط إصدار وضوابط وخصائص تداول هذه الصكوك إلى المعيار
ة سات الماليّ الشرعي رقم /17/ الصادر عن هيئة المحاسبة والمراجعة للمؤسّ

.)AAOIFI - ة )أيوفي الإسلاميّ
عند شرائك هذه الشهادة، تعتبر قد أقررت وأعلنت لشركة ايسيفا كابيتال عن

فهمك وموافقتك على الأحكام الواردة في هذا الإخطار.
ل الدفع حسب تقدير الشركة المطلق. تخضع صكوك الادخار لرسم اشتراك مؤجّ

حظر صراحةً التلاعب بهذه الشهادة أو تعديلها أو إعادة إصدارها. يُ
أي محاولة للتلاعب بهذه الشهادة، أو تعديلها، أو استخدامها كطريقة
للسداد، أو البيع، أو تحويلها، أو وهبها، سوف ينتج عنها اتخاذ إجراء قانوني
ضد حامل الصكوك وسوف يحق لشركة ايسيفا، حسبما يرتأى لها إلغاء هذه

الشهادة الصادرة.
تحتفظ شركة ايسيفا، بموجب هذه الاخطار بحقها الكامل في إلغاء الشهادة
حسبما يرتأى لها، إذا اشتبهت بوجود احتيال في عملية الشراء، سواء كان نقداً

أم من خلال بطاقة الائتمان 
م الى حامل الصكوك في وقت تعتبر شركة ايسيفا كابيتال إيصال السداد المقدّ
شراء الشهادة الإثبات القانوني والشرعي الوحيد. ولا يمكن اعتبار هذه

الشهادة في أي حال من الأحوال دليلاً على السداد.
تشير عملية شرائك للصكوك وحمل هذه الشهادة الى فهمك وقبولك
وامتثالك الى هذه الأحكام والشروط، وكذلك الى سياسة الاسترداد. أي من
أنواع المعاملات بيننا أو أي من طلبات الشراء أو الفواتير أو سياسة شركة
ايسيفا كابيتال أو أي مستندات مشابهة لا تفسر على أنها تعديل لأي من

الأحكام الواردة.

شروط وأحكام
يرجى الاطلاع بعناية على الأحكام والشروط التالية المتعلقة بشرائك للصكوك.
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